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פרוטוקול חתום מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול זה טרם אושר סופית והוא כפוף לאישור מליאת המועצה בישיבתה הבאה: 
 הנוסח הקובע. פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדבריםיובהר כי נוסח הפרוטוקול כפי שיאושר על ידי המועצה הוא 

 

 11/2022המניין מן לא  פרוטוקול ישיבה

 ,גתשפ"כ"ז חשון   שני,מן המניין, שהתקיימה ביום לא פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה.2022נובמבר  21

 ראש המועצה. -ויסברגאיתי  משתתפים:

 

ג'קלין , אהרון שיאחי, אלינור בראל, אביטל תבור, אביב רגבמנחם ברגב,  חברי המועצה:

 .מעוז ינון ,, סלמהשלומי , בן עמי

 

 .אפרת מזרחי, ענבל לאור צדיק, שחר איתן, שלום טרם נעדרו:

 

 צוות מקצועי:

 

 מנכ"לית –ניצן מחנאי גרמן 

 גזבר -אבישי יצחקי 

 מנהלת אגף חק"ר –גלית אלרד 

 מנהל אגף שפ"מ -רגב גולן 

 דוברות ופניות הציבור –אושרת נגר 
 

 יועץ משפטי -עו"ד אריאל פישר                         

 

 :על סדר היום

 אישור תב"ר. .1

      

 

 

 בברכה,

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

 .917עדכון תב"ר מליאת המועצה מאשרת  .1
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 דיון והחלטות:

 אישור תב"רים. .1

ביום חמישי הגיע אישור  .מבקשת אישור לפתוח ישיבה שלא מן המנייןאני  ניצן מחנאי גרמן:

להעלות את זה כאן  נוכל תאשרו אם להנגשה של כיתה של ליקויי שמיעה. 

המשמעות שפותחים מליאה שלא מן  למליאה הבאה.נשמח אם לא ידחה ו

 המניין.

 אני זקוק לאישור כולכם לדיון בתב"ר  איתי ויסברג:

 הצבעה לפתיחת ישיבה שלא מן המניין ודיון בתב"ר 

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 .הנגשת כיתות ללקויי שמיעה - 917תב"ר עדכון  איתי ויסברג:

 .35,000 -קרן השבחה , 34,500 –משרד החינוך תוספת תקציב  

מבקש יותר על כל מקרה שתכנס לי בקשה לעוד הנגשה אני אוכל להשתמש  אבישי יצחקי:

 בתב"ר.

 אין בעיה כאשר מדובר בילדים. אלינור בראל:

 כיתה אחת.תוספת לכיתות, כרגע מדובר בהנגשת התב"ר הוא ל איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 .917עדכון תב"ר מליאת המועצה מאשרת   - 18החלטה מס'  

 

 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

 

 

 

  איתי ויסברג        ניצן מחנאי גרמן

 ראש המועצה                                                                          המועצה מנכ"לית

 


